【附件一】Appendix 1
高雄醫學大學圖書資訊處
圖書互借確認單
KMU Interlibrary Loan Application Form
　　　　　　　　　　　　　一式二份，一份存留圖書館Two copies, one copy for library    
　　　　　　　　　　　君經查核確係本校verified to be KMU’s
□ 在校學生Current student　□ 編制內教職員工 Faculty 
茲向　　　　　　大學申請借書證，並願遵守貴館借還書之規定，請惠予辦理。　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
apply for library card of ____________ university. I am willing to abide by the library’s rules and regulations. 

查核人Library staff：　　　　　　　　　　（蓋館章Library Seal）

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　                　　　　　　

申請日期Application date：　　　　年(yy)　　　月(mm)　　　日(dd)　　

有效日期Valid date：　　　年(yy) 5月(mm) 1日(dd)（請勿更改日期Do not revise date）
· 學生有效日期請填畢業年限

（如：大學部四年；醫學系六年；牙醫系六年；藥學系五年；後醫系四年；碩士班二年；博士班四年）
Please reference the graduation date for the valid date (e.g. undergraduate for 4 years; medical students for 6 years; dental student for 6 years, pharmacy student for 5 years, post-graduate medical students for 4 years; master students for 2 years; doctoral students for 4 years) if you are a student. 
· 教職員工有效期限為五年
· The valid period for faculty is 5 years. 
· 屆時如要續約，請回本館重新填寫確認單
Please fill in a new application for renewal.

＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝

讀者基本資料 Reader Information
填表日期Date：　　年(yy)　　月(mm)　　日(dd)      編號 no.：
	姓名Name：
	學號／職號 Student/ Faculty ID：



	身分證字號Personal ID card no.:


	行動電話Mobile：

	系所／單位Department/ Unit：
	電子信箱E-Mail：




※注意事項 Remark：

1、 請詳閱各校圖書館借閱規定，並請遵守（請參考互借館的圖書館網站）

Please read and abide by the library’s rules and regulations. (Please reference to the website of the interlibrary.)

2、 經館員審核蓋章後，請持此確認單及學生證或職員證，於一個月內前往辦理借書證，逾時請重新申請確認單。

After the sealing of KMU librarian, please take this form with your student or faculty ID card to get the interlibrary card within 1 month. Overtime will not be accepted.
